

## Sealer

This is an acrylic polymer base wax which will produce very hard and anti-dirt non-slip protection layer. Use to fill up the porous floors, such as artificial stone, marble, cement, synthetic or epoxy resin and old linoleum floor.

### 亮麗晶特強封地蠟

本產品是丙烯酸類聚合物底蠟，使用後會產生非常堅硬並耐髒防滑的保護層。適用於填補多孔性地板，如人造石、大理石、水泥、合成或環氧樹脂及舊的油氈地面。

Product Code/ 產品編號: 308704  
Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8704

## Floor Finish

This is a high solids content wax, has excellent hardness, durability, adaptability, yellowing resistance properties, has shiny effect at first coating, no sealing, no polishing, is a manpower and materials saving wax. Use Spray Buff for routine maintenance will have a better results.

### 亮麗晶硬光蠟

本產品固體含量極高，高硬度，持久耐用，不易變黃，一次上光既可得到相當亮度，免底蠟，免拋光，節約人力、物力。保養過程中使用亮麗晶噴潔蠟，效果更佳。

Product Code/ 產品編號: 308705  
Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8705

## Spray Buff

This is a liquid spray polishing wax, rich in special solvents, emulsifiers, hard waxes and polymers. Suitable for routine maintenance, for a variety of water-soluble surface wax, wax surface can restore luster, while enhancing the wear resistance. Can be used by hand spray or machine spray at any speed polisher.

### 亮麗晶噴潔蠟

本產品是一種液體噴潔拋光劑，含特種溶劑，乳化劑，硬蠟和聚合物。適用於日常保養，用於各種水溶性面蠟上，能恢復蠟面光澤，同時增強抗磨損能力。手噴或機噴均可，可用任何速度的拋光機拋光。

Product Code/ 產品編號: 308706  
Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8706

## Universal Floor Finish

This is an universal floor polish, can resist to most alcohol-based hand sanitizer and disinfectant floor cleaner. Use in heavy traffic area and have anti-slip property after polish, safe to use, can achieve good result with polishing, but best results by polishing. Suitable for all types of hard floor. Such as PVC, linoleum, artificial and natural smooth stone and rubber floor.

### 亮麗晶高級免擦面蠟

本產品是一種萬能蠟水，對大多數含酒精的殺菌洗手液及地面消毒劑有抵抗性。在交通繁忙的地面使用和拋光後具有防滑性，使用安全，不用拋光也能達到很好的效果，也可通過拋光達到最佳效果。適用於各種類型的硬地面。如PVC地面、油氈、人造及天然的光滑石質地面及橡膠地面。

Product Code/ 產品編號: 308708  
Pack Size/ 包裝規格: 4 x 5L



8708

## Damp Mopping Product

This product is used to remove a variety of surfaces' dirt dust, applicable to all kinds of flooring materials, such as: PVC, linoleum, polyurethane, stone, etc. Also can be used on a waxed floor without damage.

### 亮麗潔靜電吸塵劑

本產品用於去除各種表面的灰塵及鬆散污垢，適用於各種材質的地板，如：PVC、油氈、聚氨酯、石材類等，也可用於上過蠟的地板。對地板表面無損壞。

Product Code/ 產品編號: 308115  
Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8115

## Out Strip

This is a professional floor stripper, specifically for removal of water based wax. This stripper with a strong permeability and solubility properties. Can quickly remove the old wax layers, as well as the stubborn stains and grease.

### 亮麗晶強力起蠟水

本產品是一種專業的地板起蠟水，專門去除水蠟、油蠟，具有極強的滲透性和溶解性。清除舊蠟層迅速容易，對厚垢或油漬也具迅速清除之功效。

Product Code/ 產品編號: 308701  
Dilution/ 稀釋比例 1:1 - 1:8  
Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8701